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Protokół nr 2/2020 

ze  wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowo – Finansowa, Komisji ds. Samorządu, 

Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego.  

Obrady rozpoczęto 3 marca 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:40 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Marcin Budziszewski  

2. Stanisław Janiak  

3. Monika Łakoma 

4. Andrzej Łyskawa  

5. Krzysztof Paszak 

6. Piotr Pilarski 

7. Mieczysław Podlewski  

8. Zdzisław Przybyła  

9. Henryk Pyrzyk  

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag:  

1. Informacja Kierownika Posterunku Policji w Pyzdrach na temat bezpieczeństwa  

i porządku publicznego w gminie Pyzdry. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Pyzdry na lata 2020-2022”.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  

i Miasta Pyzdry na rok 2020.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

terminu i miejsca składania deklaracji 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie najmu lokalu położonego przy ul. 

Kaliskiej 39  w miejscowości Pyzdry.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży 

budynku mieszkalnego jednorodzinnego na rzecz najemcy. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży prawa odrębnej własności 

lokalu mieszkalnego wraz z pomieszczeniem przynależnym i udziałem w gruncie.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

10. Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok. 

11. Sprawy bieżące.   

Ad. 1. 

Marcin Wojciechowski, kierownik Posterunku Policji w Pyzdrach przedstawił informację na 

temat bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie Pyzdry.  
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Na posterunku pracuje sześciu policjantów: kierownik, trzech dzielnicowych, jeden policjant 

dochodzeniowo – śledczy i jeden patrolowo – interwencyjny.  

Teren gminy jest podzielony na trzy dzielnice: rejon miasta, teren zawarciański i teren wsi 

Tranowa i wioski w stronę Słupcy.  

Budynek policyjny jest w dobrym stanie, po remoncie, jedynie nie ma ekologicznego pieca.  

Na stanie są dwa radiowozy: Kia z 2010 r i Isuzu z 2016r.  

Policjant dochodzeniowo – śledczy przeprowadził w 2019 r. 56 dochodzeń z kodeksu karnego 

i 55 dochodzeń z kodeksy ds. wykroczeń.  

Policjanci nałożyli 151 mandatów, pouczyli 137 osób i zatrzymali 48 sprawców  z kategorii 

różnych przestępstw.  Interwencji przeprowadzonych było 276. Czynności zleconych, 

wywiady, ustalenia, przesłuchania świadków – 446.  

Dodał, że są braki kadrowe i zdarza się, że policjanci z Pyzdr są wysyłani np. do Miłosławia, 

czy Wrześni, żeby obsługiwać interwencję.    

Kadra miejscowego Posterunku nie jest wstanie przez 24 godziny obsadzić służby. Jest służba  

rano i w godzinach nocnych - do 2 lub 4. Luka w służbie jest między 16 a 20. Wtedy 

przyjeżdżają inni policjanci.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady zasugerował, aby poinformować mieszkańców 

gminy,  kto jest ich dzielnicowym.  

Marcin Wojciechowski, kierownik Posterunku Policji w Pyzdrach poinformował, że taka 

informacja jest zamieszczona na stronie internetowej Komendy Policji.  

Andrzej Łyskawa, radny zaproponował, aby dzielnicowy czasem zajechali do sołtysa, 

porozmawiał o problemach, jeśli by występowały.   

Stanisław Janiak, radny odpowiedział, że jeżeli sołtys będzie miał problem, to sam zgłosi go 

do dzielnicowego.  

Andrzej Łyskawa, radny zgłosił, że niektórzy kierowcy na rynku w Pyzdrach urządzają 

szybką jazdę z „paleniem gum”.  

Marcin Wojciechowski, kierownik Posterunku Policji w Pyzdrach poinformował, że ten 

problem policja widzi. Najwięcej mandatów jest na rynku za spożywanie alkoholu, za tzw. 

bączki.   

Nie da się stale stać na Rynku, bo do spatrolowania jest teren gminy Pyzdry, Kołaczkowo  

i Miłosław.  

Krzysztof Paszak, radny poinformował, że w Tranowej jest ograniczenie prędkości dla 

samochodów ciężarowych, które nie jest respektowane przez kierowców.  

Marcin Wojciechowski, kierownik Posterunku Policji w Pyzdrach zaproponował 

wystosowanie w tej sprawie pisma, które zostanie przekazane do Komendy we Wrześni  

i wtedy zostanie skierowany patrol z ruchu drogowego z miernikiem do pomiaru prędkości. 

Miejscowi policjanci nie mają uprawnień do pomiaru prędkości.  

Mieczysław Podlewski, radny zapytał o problem kłusownictwa.  

Marcin Wojciechowski, kierownik Posterunku Policji w Pyzdrach odpowiedział, że jest 

Polski Związek Wędkarski, który ma swoich strażników, którzy powinni prowadzić patrole,  

a jak mają problem, to powiadamiają policję.   

Andrzej Łyskawa, radny poruszył temat niebezpiecznych miejsc w gminie. Wskazał Rynek. 

Dodał, że w Pietrzykowie Kolonii na tzw. białych górach niektórzy urządzają sobie poligon 

szczególnie jeżdżąc kładami, motocyklami niszcząc rolnikom łąki i pastwiska.   

Są tabliczki zakazujące wjazdu, ale nikt ich nie respektuje.  

Marcin Budziszewski, radny dodał, że młodzież często spotyka się za blokami, przy garażach.   

Marcin Wojciechowski, kierownik Posterunku Policji w Pyzdrach odpowiedział, żeby policja 

podjęła interwencję musi wpłynąć zgłoszenie. Policjanci patrolują ten teren, ale rzadko kogoś 

można zastać. Dlatego najlepiej zgłosić na nr 112 taki fakt i wtedy policjanci przyjadą.  
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Mieczysław Podlewski, radny stwierdził, że zgłaszanie problemu powinno odbywać się 

anonimowo. Nie powinno być tak, aby sprawca wiedział, kto dokonał zgłoszenia. Jeżeli tak 

ma pozostać, to nikt nie będzie informował policji o złych zdarzeniach.  

Marcin Wojciechowski, kierownik Posterunku Policji w Pyzdrach odpowiedział, że policjant 

nigdy nie mówi, kto dokonał zgłoszenia. Niekiedy sprawca sam skojarzy, kto mógł dokonać 

zgłoszenia  

Komisje zwróciły się do Kierownika Posterunku o przygotowanie informacji na temat 

działalności Posterunku.  

 

Ad. 2.  

Beata Kruszka, kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła  

Gminny Program Wspierania Rodziny w Gminie Pyzdry na lata 2020-2022. 
Program zawiera kierunki polityki prorodzinnej państwa, którego głównym celem jest wspieranie 

rodzin przeżywające trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-wychowawczych,   

przywracanie rodzinom zdolności do przezwyciężania ich problemów opiekuńczo-

wychowawczych przy współpracy samorządu, organizacji pozarządowych i innych instytucji 

zajmujących się rodziną.  

Ważną rolę w realizacji programu odgrywa asystent rodziny, ale także komisja alkoholowa, 

szkoły.  

Przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Pyzdry na lata 2020-2022”. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Monika Łakoma, Andrzej Łyskawa , Krzysztof 

Paszak, Mieczysław Podlewski , Zdzisław Przybyła , Henryk Pyrzyk  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pilarski 

 

 

Ad. 3.  

Antonina Balicka, skarbnik przedstawiła projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry na rok 2020. 

Gmina otrzymała dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu w wysokości 31.500 zł z przeznaczeniem na realizację programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu gminy i miasta Pyzdry w 2020r.   

Dokonuje się przeniesień między działami, rozdziałami i grupami paragrafów na kwotę 

54.000 zł.   

Zwiększa się wydatki na wybudowanie wiaty przy wiatraku holenderskim w Pyzdrach – 30 

tyś zł, miejsce rekreacji przy świetlicy wiejskiej w Lisewie – 14 tyś zł,  miejsce rekreacji w 

Dolnych Grądach – 10 tyś zł. Na realizację dwóch ostatnich zadań gmina wystąpi o 

dofinansowanie.  

Zmniejszenia się wydatki na zadania bieżące świetlic wiejskich – 4.000 zł,  dotację na zabytki 

– 30 tyś zł, dotację dla organizacji pozarządowych (realizacja projektów) 1.500 zł i w 

rozdziale 90004 paragraf 1100 – 18.500 zł.  
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Dodała, że przy uchwalaniu budżetu burmistrz otrzymał upoważnienie do zaciągania 

pożyczki na wyprzedzające finansowanie.  

W roku 2020 będzie zaciągana druga transza pożyczki w Wojewódzkim Funduszu na budowę 

kanalizacji sanitarnej w Ratajach oraz na uzupełnienie środków własnych na budowę drogi  

w m. Tłoczyzna. Zatem zostanie dodany w uchwale budżetowej punkt b) „zaciągania 

pożyczek i kredytów na rynku krajowym do wysokości  1.919.298,23 zł”.  

Ponadto przedstawiła dodatkowe zmiany, które wynikły po sporządzeniu projektu uchwały.  

Szkoła Podstawowa w Górnych Grądach wzięła udział w projekcie organizowanym przez   

Narodowy Bank Polski pt. złoty polski na sto lat”. Szkoła otrzymała nagrodę w wysokości 

9.884,80 zł i uczniowie z tej Szkoły pojadą na wycieczkę do w/w banku do Warszawy i będą 

mieli zorganizowane zajęcia pozalekcyjne.   

Powyższa kwota zostanie zapisana po stronie dochodów i wydatków gminy.  

Przemysław Dębski, burmistrz dodał, że większość zaproponowanych zmian w  budżecie jest 

podyktowane próbą pozyskania pieniędzy z zewnątrz. Na wiatę przy wiatraku holenderskim 

został złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego, Departamentu Sportu i Turystyki,  

a zadania w Lisewie i Dolnych Grądach też do Urzędu Marszałkowskiego  w ramach 

programu odnowy wsi.  

Przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy i Miasta Pyzdry na rok 2020. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Monika Łakoma, Andrzej Łyskawa , Krzysztof 

Paszak, Mieczysław Podlewski , Zdzisław Przybyła , Henryk Pyrzyk  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pilarski 

 

 

Ad. 4.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że podjęta na ostatniej sesji  uchwała  

w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi została w całości uchylona przez wojewodę. 

Przy częstotliwości odbioru odpadów mieszanych i bioodpadów należało rozdzielić 

częstotliwość odbioru osobno dla budynków mieszkalnych jednorodzinnych i osobno 

wielolokalowych.  

Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 



5 

 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Monika Łakoma, Andrzej Łyskawa , Krzysztof 

Paszak, Mieczysław Podlewski , Zdzisław Przybyła , Henryk Pyrzyk  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pilarski 

 

A 5.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że uchwała dotycząca wzoru deklaracji  

o wysokości  opłaty za odbiór odpadów komunalnych została w części uchylona przez 

Regionalna Izbę Obrachunkową.  

W związku z powyższym przygotowano nowy wzór deklaracji, w którym nie ma już 

informacji o sposobie segregowania, jest natomiast informacja o posiadaniu kompostownika  

i inny sposób ustalenia wysokości opłaty za odpady. Zmianie uległo pouczenie deklaracji.   

Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości, terminu i miejsca składania deklaracji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Monika Łakoma, Andrzej Łyskawa , Krzysztof 

Paszak, Mieczysław Podlewski , Zdzisław Przybyła , Henryk Pyrzyk  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pilarski 

 

 

Ad. 6.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że projekt uchwały w sprawie najmu lokalu 

położonego przy ul. Kaliskiej 39 w Pyzdrach jest rozpatrywany po raz drugi.  

Poprosił o podanie powodu, dla którego ta uchwała została wycofana z porządku obrad 

ostatniej sesji.   

Andrzej Łyskawa, radny powiedział, że planowana działalność gospodarcza w Pyzdrach jest 

potrzebna, ale żeby była możliwa, to konieczny jest remont lokalu. Jeśli gmina ma 

remontować, to wszystkim podmiotom, albo nikomu.  

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że od wielu lat pojawiają się głosy, że tego typu 

usługi byłyby wskazane, żeby na terenie gminy Pyzdry pojawiły się.  

Wcześniej były problemy lokalowe. Gdy szkoła wielozawodowa zaprzestała swojej  

działalność w budynku przy Kaliskiej jedna kondygnacja była pusta. Była jeszcze Harcówka,  

którą przeniesiono na całe piętro, a parter jest pusty.  Pojawił się pomysł, aby tam uruchomić 

tego typu usługi, potrzebne w gminie Pyzdry.  

Miejsce lokalizacyjnie jest dobre, są miejsca parkingowe, Żeby w tym lokalu tego typu usługi 

wprowadzić, to potrzebny jest duży remont budynku.  

Obecnie gmina może na własny koszt wyremontować lokal i szukać chętnego, który będzie 

chciał uruchomić te usługi. Poszukanie chętnego w takiej sytuacji zapewne nie byłoby zbyt 

trudne, ale gmina ma dosyć innych wydatków, dlatego poszukano innego rozwiązania tj. 

poszukanie chętnego, który ten remont wykonał by moc tą działalność prowadzić.  
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Kosztorys opiewa na kwotę ok. 120 tyś zł. Trudno jest znaleźć kogoś, kto taką kwotę 

zainwestuje w budynek gminny.  

Osoba zainteresowana, która się zgłosiła zaryzykowała i złożyła wniosek do Lokalnej Grupy 

Działania, gdzie został pozytywnie oceniony i przesłany do rozpatrzenia do Urzędu 

Marszałkowskiego. Zatem jest realna szansa,  że większą część remontu uda się wykonać ze 

środków unijnych. Gdy Urząd Marszałkowski będzie rozpatrywał wniosek, będzie żądał 

udokumentowania posiadania lokalu, czyli w tym przypadku umowy dzierżawy na okres 

trwania programu czyli 8 lat. Jeżeli nie zostanie przedstawiony dokument potwierdzający  

użytkowanie lokalu, dofinansowania nie otrzyma, tym samym gmina straci okazję do 

wyremontowania budynku.  

To wszystko jednak nie zmienia faktu, że gmina nie może osobie zainteresowanej oddać lokal 

bezprzetargowo.  

Formę bezprzetargową można by zastosować, gdy zainteresowana osoba już zainwestowała w 

lokal, czyli np. go wyremontowała. Tak było w przypadku wydzierżawienia gruntu pod 

myjnię, czy wynajmu lokalu na potrzeby Baru Perkoz.    

W omawiany przypadku projekt uchwały od samego początku dotyczył wynajmu w drodze 

przetargowej. Osoba zainteresowana i każda inna może przystąpić do przetargu.  

Henryk Pyrzyk, radny zapytał, czy kosztorys obejmuje wyposażenie gabinety? 

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że nie. Dodał, że w przetargu będzie określony 

cel wynajmu.  

Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie najmu lokalu 

położonego przy ul. Kaliskiej 39 w miejscowości Pyzdry. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Monika Łakoma, Andrzej Łyskawa , Krzysztof 

Paszak, Mieczysław Podlewski , Zdzisław Przybyła , Henryk Pyrzyk  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pilarski 

 

Ad. 7.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że na poprzedniej sesji była podjęta uchwała  

w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej nr 288/12 o pow. 0,16 ha położonej we 

Wrąbczynkowskich Holendrach, a teraz jest przedstawiony projekt uchwały w sprawie 

zastosowania bonifikaty przy wykupie tej nieruchomości.  

Budynek jest w złym stanie, były trudności, by budowlańcy dokonali przeglądu budynku.   

Na dzień dzisiejszy można by wyremontować budynek, ale to by dużo kosztowało. Można by 

też  zaproponować lokatorce zamieszkanie w innym lokalu, ale na pewno się nie zgodzi.  

Lokatorka nie jest sama wstanie kupić tej nieruchomości. Wykupem jest zainteresowana jej 

córka, ale po zastosowaniu bonifikaty. Dlatego proponuje się bonifikatę w wysokości 90%.  

Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty 

przy sprzedaży budynku mieszkalnego jednorodzinnego na rzecz najemcy.  

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Monika Łakoma, Andrzej Łyskawa , Krzysztof 

Paszak, Mieczysław Podlewski , Zdzisław Przybyła , Henryk Pyrzyk  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pilarski 

 

Ad 8.  

Przemysław Dębski, burmistrz przypomniał, że gmina posiada jeszcze lokalne w blokach  

w Pyzdrach. Pozostały dwa mieszkania. Prowadzone są działania, aby wyzbyć się ich 

całkowicie.  

Jeden z najemców złożył wniosek o wykup lokalu nr 20 o pow. 68,60 m 
2
.  

Po podjęciu uchwały lokal zostanie wyceniony.  

Przy sprzedaży dotychczasowych lokali w blokach była ustalona 90% bonifikata.  

Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie sprzedaży prawa 

odrębnej własności lokalu mieszkalnego wraz z pomieszczeniem przynależnym i udziałem  

w gruncie. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Monika Łakoma, Andrzej Łyskawa , Krzysztof 

Paszak, Mieczysław Podlewski , Zdzisław Przybyła , Henryk Pyrzyk  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pilarski 

 

Ad. 9.  

Przemysław Dębski, burmistrz omówił program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt. Na realizację programu w  2020  roku zaplanowano 

30.080 zł, w tym na utrzymanie zwierząt w schronisku – 18.880 zł.  

Po czym przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie określenia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Budziszewski , Stanisław Janiak , Monika Łakoma, Andrzej Łyskawa , Krzysztof 

Paszak, Mieczysław Podlewski , Zdzisław Przybyła , Henryk Pyrzyk  

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pilarski 

 

 

Ad. 10.  

Opracowano plany pracy Komisji  na 2020 rok.  
 

Plan pracy Komisji Budżetowo – Finansowej na 2020 r.  

1. Opiniowanie projektów uchwał i materiałów przedstawionych pod obrady Rady Miejskiej      

    - wg potrzeb. 
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2. Analiza realizacji budżetu przez gminę w wybranych działach - co kwartał. 

3. Wydatkowanie środków finansowych na inwestycje realizowane przez  gminę – wybiórczo. 

4. Inne sprawy wynikłe w trakcie roku. 

5. Złożenie sprawozdania z działalności Komisji za 2019 rok.  

 
Plan pracy Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego na 2020 rok 

1. Opiniowanie projektów uchwał, wniosków, pism, próśb itp. przedłożonych Komisji.  

2. Być pomocny przy wszelkich inicjatywach gospodarczych służący jego rozwojowi  

i powstawanie miejsc pracy w naszej gminie.  

3. Współpraca z Zakładem Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Usług Wodno-

Kanalizacyjnych w zakresie wszystkich prac i usług na rzecz społeczności gminnej.  

4. Współpraca z Kierownikiem Posterunku Policji w sprawie stanu bezpieczeństwa  

i porządku w naszej gminie z przeanalizowaniem wniosków i wszelkich uwag w 

powyższych sprawach, oraz wskazanie miejsc i spraw, które nie służą prawu i porządku 

publicznemu.  

5. Wszelkie inne sprawy tematycznie związane z Komisją, które mogą się pojawić w ciągu 

roku i będą wymagały naszej oceny, opinii i inicjatywy celem ich rozwiązania. 

 
Ad. 11.   

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

wpłynęły pisma Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu dotyczące opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu i o prawidłowości planowanej kwoty długu, o możliwości 

spłaty pożyczki i kredytu na drogę w m. Tłoczyzna.  

Wszczęte zostało postępowania przez Wojewodę Wielkopolskiego w sprawie uchwały z 

23.01.2020 dotyczącej częstotliwości odbioru odpadów, a następnie rozstrzygnięcie w 

sprawie uchylenia tej uchwały w całości.  

Wszczęte zostało postępowania przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu w sprawie 

uchwały XIII/108/2020 z 23.01.2020 dotyczącej wzoru deklaracji, po czym stwierdzenie 

nieważności załącznika w części do w/w uchwały. 

Wojewoda Wielkopolski poinformował o zarządzeniu kontroli w M-G Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Pyzdrach.  

Krzysztof Paszak, radny powiedział, że mieszkańcy wsi Tarnowa otrzymali pisma w sprawie 

działki Firmy Szymańscy położonej w m. Tarnowa.  

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że Firma Szymańscy wystąpiła z wnioskiem  

o wydanie decyzji środowiskowej na zagospodarowanie działki położonej w m. Tarnowa, bo 

chce na tej działce dokonywać przemiału plastiku, a ograniczyć działalność na działce w 

Pyzdrach przy ul. Szybskiej. Przy wydawaniu decyzji środowiskowej procedura jest taka, że  

o tym muszą być powiadomieni właściciele sąsiednich działek.  

Krzysztof Paszak, radny zapytał o łatanie dziur w nawierzchni dróg powiatowych? 

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że należy to zgłosić kierownikowi referatu 

inwestycyjnego.  

Mieczysław Podlewski, radny zapytał, na jakim etapie jest utylizacja azbestu w gminie 

Pyzdry? 

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że gmina w 2019 r. złożyła wniosek o środki na 

usuwanie azbestu i w tym roku je otrzymała. Wniosek obejmował zgłoszenia osób z ubr., ale 

na bieżąco  można zgłaszać eternit do utylizacji i w miarę posiadanych możliwości będzie 

odbierany. Przy wymianie pokrycia dachu najlepiej zdjąć eternit, ułożyć go na palecie i 

zabezpieczyć folią.  
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Andrzej Łyskawa, radny  zgłosił, że na placu wiejskim w Dolnych Grądach świecą się trzy  

lampy. Po co tyle i dla kogo? 

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że była jedna, ale trzeba to sprawdzić.  

 

Delegacja z Gminy Pyzdry w osobach: Burmistrz, Przewodnicząca Rady i Sekretarz 

przedstawili sprawozdanie z wizyty we Francji w gminie Mer, której celem było podpisanie 

porozumienia współpracy między gminami.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował  

wszystkim za udział w posiedzeniu i o godz. 11
40  

zamknął drugie posiedzenie Komisji. 

Protokołowała:  

Alina Banaszak  

 

 

Członkowie Komisji:  

Budziszewski Marcin  ..............................                                   

Janiak Stanisław       ..............................                                       

Łakoma Monika   .............................. 

Łyskawa Andrzej   .............................. 

Paszak Krzysztof  .............................. 

Podlewski Mieczysław  .............................                                       

Przybyła Zdzisław  .............................                                       

Pyrzyk Henryk      ..............................                                  

 

 


